

Night Scene Route



*Terms and conditions apply.



人力車觀光巴士 - 小童八達通免費乘車優惠 條款及細則

- 1. 優惠期由 2018 年 3 月 30 日至 5 月 6 日。
- 免費乘車優惠只適用於4至11歲之小童,並須使用餘額為正數的小童八達通拍卡乘車, 方可享用是次優惠。
- 3. 此優惠只適用於乘坐人力車觀光巴士路線「H1」及「H2」由九龍尖沙咀(漢口道)前往香港島中環(天星碼頭)之單向車程;不包括人力車觀光巴士路線「H1」、「H1A」及「H2」線由香港島中環(天星碼頭)往九龍尖沙咀(漢口道)之車程。
- 4. 若開篷觀光巴士因機件故障或惡劣天氣影響而未能行駛,新世界第一巴士服務有限公司(新巴)保留安排其他空調巴士繼續行程之權利。新巴亦有絕對權利隨時因交通、天氣或其他因素對服務時間、班次、路線、巴士站位置作出改動,恕不另行通知。任何因上述原故或其他原因引致乘客蒙受任何有關的損失,新巴概不負責賠償,也不承擔任何責任。
- 5. 如有任何爭議,新巴將保留此優惠之最終決定權。



Rickshaw Sightseeing Bus Child Octopus Free Travel Promotion Terms and Conditions

- 1. The promotion period is between 30 March 2018 and 06 May 2018.
- 2. Free travel is offered to children aged 4 to 11 who tap the Octopus machine with a valid Child Octopus bearing positive balance.
- 3. The offer only applies to the single ride journey of Rickshaw Sightseeing Bus ("RSB") routes H1 and H2 from Tsim Sha Tsui (Hankow Road), Kowloon to Central (Star Ferry), Hong Kong Island. Journey of RSB routes H1, H1A and H2 depart from Central (Star Ferry), Hong Kong Island to Tsim Sha Tsui (Hankow Road), Kowloon are not included in this promotion.
- 4. If the open-top sightseeing bus is not available for use because of, inter alia, parts failures or adverse weather conditions, New World First Bus Services Limited (NWFB) reserves the right to substitute other air-conditioned bus to continue the journey. NWFB also has the sole discretion to vary, without prior notice, the service hours, frequency, route and bus stop locations taking into account traffic conditions, weather conditions or any other factors. NWFB shall not accept any responsibility or be liable to ticket holders for any damages or losses caused by or arisen out of the aforesaid or due to any other reasons whatsoever.
- 5. NWFB reserves the right to make the final decision on any disputes.